
ZÁPIS č. 16/1999 (95) 
z jednání Akademického senátu VUT ze dne 26. října 1999 

konaného v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Kounicova 67a 
 

Přítomni:  viz presenční listina (celkem 17 senátorů) 

Omluveni:  Melcher/FAST, Švec/FEI, Zmeškal/FCH,  
   Novotný/FaVU, Kříž/FaVU, Blažková/FT, Zubalíková/FaME 

Neomluveni:  Holešinský/FCH, Tuč/FaVU, Balátě/FT 

Hosté:   rektor Vavřín, prorektoři Kadrnožka, Dub, Hobst, Sáha, 
   Ing. Zlámal/předseda volební komise pro volbu kandidáta na rektora 
 
 
PROGRAM: 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT a schválení programu dnešního zasedání 
2. Projednání předloženého Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývo-

jové, umělecké a další tvůrčí činnosti 
3. Projednání dopisu náměstka Průši ve věci zřízení zlínské univerzity (prorektor Sáha) 
4. Projednání předložených vnitřních předpisů fakult 
5. Projednání možnosti revokace rozhodnutí AS VUT ve věci ceny pozemku (prorektor 

Hobst) 
6. Informace rektora Vavřína 
7. Projednání návrhu Ing. Kozáka na přiznání funkčních příplatků členům AS 
8. Informace předsedy volební komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem Ing. 

Zlámala o přijatých návrzích kandidátů na jmenování rektorem 
9. Různé 
 
Ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT  

a schválení programu dnešního zasedání 
K zápisu z minulého zasedání vznesl připomínku Prof. Hlavenka: na str. 2 poslední odstavec 
– opravit v textu slovo „odprodej“ na „pronájem“. 
Program dnešního zasedání byl doplněn o projednání dopisu náměstka Průši ve věci zřízení 
zlínské univerzity (viz bod 3) a projednání návrhu Ing. Kozáka na přiznání funkčních příplat-
ků členům AS (viz bod 7). 
 
 
Ad 2) Projednání předloženého Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké,  
          výzkumné, vývojové, umělecké a další tvůrčí činnosti 
Dlouhodobý záměr VUT byl rozeslán členům AS VUT dne 28. září 1999 E-mailem. Dne 
15. října 1999 zasedala Vědecká rada VUT, která vznesla k tomuto materiálu svoje připomín-
ky. Změny a doplňky VR VUT byly rozeslány členům AS VUT E-mailem dne 19. října 1999. 
Písemnou připomínku, která byla ihned předána kancléři Pěnčíkovi, zaslal dne 15. října 1999 
Prof. Hlavenka. Tato připomínka byla k velké podrobnosti materiálu a k jeho formálnímu 
charakteru. Prof. Hlavenka na dnešním zasedání doplnil svoji připomínku o konkrétní návrhy: 
!"mobilitu studentů doplnit o mobilitu pedagogických pracovníků; 
!"analýzu movitého majetku VUT provést již v roce 2000; 
!"Dlouhodobý záměr VUT projednat až se senátem nově zvoleným. 
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K připomínkám Prof. Hlavenky rektor sdělil, že materiál byl tvořen ve spolupráci s fakultami, 
které se na něm z velké části podílely a tím je dána jeho podrobnost. Provedení analýzy ma-
jetku v roce 2001 je spojeno s předpokládaným zřízením zlínské vysoké školy.  
Dále rektor informoval o zasedání Správní rady VUT dne 25. října 1999, která k návrhu 
Dlouhodobého záměru VUT vznesla připomínky. Hlavní smysl zpracování materiálu vidí 
rektor v tom, aby si VUT uvědomilo, kde je jeho síla a kde jsou jeho nedostatky a slabosti. 
Předložený záměr bude do 29. října 1999 zaslán na MŠMT ČR. Po prostudování minister-
stvem budou zástupci jednotlivých vysokých škol zváni na MŠMT k dalšímu upřesňujícímu 
jednání, tzn., že práce na tomto materiálu ještě zdaleka není u konce a bude se jím zabývat jak 
nové vedení VUT, tak i nový AS VUT.  
Dále probíhala diskuse členů AS VUT, ve které rektor Vavřín zodpověděl dotazy senátorů.  
Doc. Münsterová vznesla připomínku k bakalářskému studiu, které bude na některých fakul-
tách dle Dlouhodobého záměru navýšeno až o 35 %. Doporučila před jeho zvýšením podrobit 
důkladné debatě systém bakalářského studia, aby toto plnilo svůj smysl a neohrozilo úroveň 
studia magisterského. Dále sdělila, že zde postrádá explicitně vyjádřenou spolupráci 
s ostatními VŠ v kapitole Věda a výzkum. 
Prof. Němeček doporučil zavázat nově zvolený Akademický senát VUT spolu s novým vede-
ním VUT, aby se Dlouhodobým záměrem VUT začal co nejdříve zabývat, neboť materiál má 
také úzkou vazbu na rozpočet vysoké školy.  
Ing. Zmrzlý na závěr diskuse navrhl hlasování o schválení předloženého návrhu spolu 
s upřesňujícími připomínkami, týkajícími se: 
!"mobility pedagogických pracovníků a 
!"explicitně vyjádřené spolupráce s ostatními VŠ v kapitole Věda a výzkum. 
Dále doporučil ratifikaci schválení nově zvoleným Akademickým senátem VUT. Materiál 
bude před odesláním na MŠMT ČR podroben důkladné redakci po stránce formální i formu-
lační. Po diskusi bylo přistoupeno k hlasování o schválení předloženého návrhu. 

Hlasování: 
Kdo souhlasí se schválením návrhu Dlouhodobého záměru VUT v předloženém znění spolu 
se změnami a  doplňky Vědecké rady VUT a upřesňujícími připomínkami AS VUT? 
Pro – 17 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Návrh byl jednomyslně schválen. 

UAS 1 
Akademický senát VUT schválil předložený návrh Dlouhodobého záměru vzdělávací a vě-
decké, výzkumné, vývojové, umělecké a další tvůrčí činnosti VUT, spolu se změnami a do-
plňky Vědecké rady VUT a upřesňujícími připomínkami AS VUT, týkajícími se: 
!"mobility pedagogických pracovníků a 
!"explicitně vyjádřené spolupráce s ostatními VŠ v kapitole Věda a výzkum. 
Akademický senát VUT zavazuje vedení VUT, aby schválený Dlouhodobý záměr VUT v co 
nejkratší době předložilo novému AS VUT ve znění zaslaném na MŠMT ČR a dále doporuču-
je nově zvolenému AS VUT, aby se s ním v co nejkratší době seznámil a pokračoval ve spo-
lupráci na jeho dopracování. 
 
 
Ad 3) Projednání dopisu náměstka Průši ve věci zřízení zlínské univerzity 
Prorektor Sáha seznámil senátory s dopisem náměstka MŠMT ČR Průši rektoru Vavřínovi ze 
dne 20. září 1999. V tomto dopise náměstek Průša žádá o stanovisko rektora, Akademického 
senátu VUT a Správní rady VUT k  realizaci projektu zřízení zlínské univerzity rozdělením 
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Vysokého učení technického v Brně na dvě samostatné veřejné vysoké školy podle § 5 odst. 2 
zákona o VŠ č. 111/1998 Sb. O vyjádření k předloženému projektu byli požádáni i děkani 
Fakulty technologické a Fakulty managementu a ekonomiky ve Zlíně a akademické senáty 
těchto fakult. Prorektor Sáha požádal AS VUT o stanovisko k výše uvedenému návrhu.  
Následovala krátká diskuse členů AS VUT, po které senátoři konstatovali, že AS VUT již 
o této kauze diskutoval na svých předchozích zasedáních a podpořil její realizaci. Nemá proto 
zásadních námitek ke zřízení zlínské univerzity. AS VUT se domnívá, že i v budoucnu bude 
pokračovat úzká spolupráce dvou velice blízkých vysokých škol.  
Rektor Vavřín velice přivítal stanovisko členů AS VUT, i když se domnívá, stejně jako někte-
ří senátoři, že rozdělení s sebou nepřinese jen výhody pro nově vzniklou univerzitu, ale i ne-
výhody, například z univerzity se stoletou tradicí bude univerzita „nová“.  

Hlasování o vzniku zlínské univerzity dle návrhu MŠMT ČR: 
Kdo je pro schválení výše uvedeného návrhu? 
Pro – 17 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 

UAS 2 
Akademický senát VUT jednomyslně schválil návrh MŠMT ČR na rozdělení Vysokého učení 
technického  v Brně na dvě samostatné veřejné vysoké školy podle § 5 odst. 2 zákona č. 
111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých 
školách). Toto umožní rozdělit majetek Vysokého učení technického v Brně, který nevlastní 
jednotlivé fakulty, ale vysoká škola, na dvě samostatné veřejné vysoké školy formou zákona.  

Na závěr prorektor Sáha poděkoval senátorům za jejich podporu a sdělil, že si velmi váží je-
jich rozhodnutí. 
 
 
Ad 4) Projednání předložených vnitřních předpisů fakult 
!"Vnitřní předpisy FaVU 
Informace o průběhu jednání pracovní skupiny rektorátu se zástupci FaVU přednesla členka 
legislativní komise AS VUT Doc. Münsterová, která byla senátem pověřena spoluprací při 
tvorbě vnitřních předpisů FaVU. Jednání proběhlo dne 19. října 1999  za přítomnosti kancléře 
Pěnčíka, zástupce AS FaVU Mgr. Fajnora a tajemníka Lobpreise. 

Statut FaVU 
Návrh Statutu FaVU byl předložen již na minulém zasedání AS VUT dne 28. září 1999, na 
kterém senát tento materiál neschválil protože byl v rozporu se Statutem VUT a požádal AS 
FaVU o změnu článku 32 statutu. AS FaVU   neakceptoval navrženou změnu a trvá na pů-
vodně předloženém znění. Doc. Münsterová detailně komentovala smysl AS VUT požadova-
ného znění článku 32 Statutu FaVU a záměry fakulty, které ji vedou k tomu, že trvá na pů-
vodním znění tohoto článku: 
Původní znění čl. 32, odst. 1): 
„Podmínky pro postavení akademického pracovníka jsou definovány v čl. 34 odst. 2 Statutu 
VUT a zákona.“ 
Slovo „zákona“ uvádí FaVU proto, aby do své akademické obce mohla přijmout pracovníky 
bez vysokoškolského vzdělání. 
Původní znění čl. 32 odst. 2): 
„Členem akademické obce FaVU VUT je akademický pracovník, s nímž děkan uzavřel jmé-
nem VUT pracovněprávní vztah, příp.  další akademičtí pracovníci, o nichž tak rozhodne 
AS FaVU na návrh rektora“.  



 4 

„AS FaVU“  je v tomto článku uveden v rozporu se Statutem VUT místo AS VUT, a to 
z obavy FaVU, aby jí bez jejího souhlasu nebyli určeni do akademické obce pracovníci pro ně 
nepřijatelní, kteří by mohli vahou svých hlasů způsobit posun výkladu mínění akademické 
obce fakulty např. ve prospěch stanoviska VUT.  

Doc. Münsterová se podle slibu, který dala zástupcům FaVU informovala u jiných vysokých 
škol uměleckého zaměření, jakým způsobem je v těchto případech u nich postupováno. Pokud 
se na těchto VŠ vyskytují akademičtí pracovníci bez VŠ vzdělání, tvoří výjimku, jejíž udělení 
se případ od případu projednává a zvažuje patřičnými akademickými gremii, není tedy auto-
matické.  

Dále proběhla diskuse členů AS VUT, ve které bylo zdůrazňováno jako největší závada, že 
oba odstavce čl. 32 Statutu FaVU jsou v rozporu se schváleným a zaregistrovaným Statutem 
VUT, který by bylo možno změnit pouze novelizací. Situaci shrnul a návrh na řešení podal 
předseda legislativní komise Mgr. Božek, který upozornil, že podle § 27 odst 1 bod b) zákona 
AS fakulty schvaluje návrh vnitřních předpisů fakulty, akademický senát veřejné vysoké ško-
ly podle § 9 odst 1 bod b) schvaluje vnitřní předpisy školy a jejích součástí. AS VUT proto 
může schválit oba předložené vnitřní předpisy FaVU ve znění jím upraveném.  

Byla vyhlášena přestávka v jednání AS VUT, během níž legislativní komise projednala oba 
kontroversní články a připravila návrh úprav. Navrhla AS VUT ke schválení čl. 32 Statutu 
FaVU v následujícími znění: 
Nové znění čl. 32 odst. 1): 
Podmínky pro postavení akademického pracovníka jsou stanoveny v  čl. 34 Statutu VUT a § 
70 zákona. 
Nové znění čl. 32 odst. 2): 
Příslušnost k akademické obci FaVU VUT upravuje čl. 34 odst. 4) Statutu VUT.  

Dále bylo AS VUT hlasováno o schválení návrhu Statutu FaVU spolu s výše navrženým no-
vým zněním článku 32 statutu.  

Hlasování o schválení Statutu FaVU: 
Kdo souhlasí se schválením Statutu FaVU s výše uvedeným zněním článku 32, odst. 1) a 2), 
navrženým legislativní komisí AS VUT? 
Pro – 17 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 

UAS 3 
Akademický senát VUT schválil Statut FaVU spolu s upraveným zněním článku 32, navrže-
ným legislativní komisí AS VUT. 
Čl. 32 Statutu FaVU zní: 
1) Podmínky pro postavení akademického pracovníka jsou stanoveny v čl. 34 Statutu VUT 

a § 70 zákona. 
2) Příslušnost k akademické obci FaVU VUT upravuje čl. 34 odst. 4) Statutu VUT.  
 
Volební a jednací řád AS FaVU 
Návrh Volebního a jednacího řádu AS FaVU byl rozeslán členům AS VUT dne 22. října 
1999. K předloženému Volebnímu a jednacímu řádu AS FaVU byla vznesena připomínka 
k čl. 13, odst. 1, který je v rozporu se zákonem.  
Senátoři proto navrhli vypustit v odst. 1) text: „…pokud se AS neusnese jinak…“. Další při-
pomínky nebyly vzneseny a bylo přistoupeno k hlasování o jeho schválení.  
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Hlasování o schválení Volebního a jednacího řádu AS FaVU 
Kdo souhlasí se schválením Volebního a jednacího řádu AS FaVU s úpravou čl. 13, odst. 1) 
řádu? 
Pro – 17 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 

UAS 4 
Akademický senát VUT schválil Volební a jednací řád AS FaVU s výše uvedenou změnou čl. 
13, odst. 1) řádu.  
Nové znění čl. 13, odst. 1): 
Zasedání AS FaVU jsou veřejná a konají se pravidelně v termínech schválených AS FaVU, 
nejméně však jednou za dva měsíce. Mimořádně mimo schválené termíny se zasedání AS 
FaVU koná na žádost děkana nebo požádá-li o to nejméně jedna třetina členů AS FaVU. 
 
!"Statut FAST 
Informaci o průběhu zpracování statutu podal Mgr. Božek. Statut FAST byl projednán 
s pracovní skupinou rektorátu, která vznesla svoje připomínky. Připomínky byly AS FAST 
akceptovány a statut byl přepracován. Nové znění Statutu FAST bylo zasláno kancléři Pěnčí-
kovi. Kancléř Pěnčík se vyjádřil, že nemá vůči tomuto nově předloženému znění žádné při-
pomínky. Vzhledem k tomu, že návrh Statutu FAST zatím nebyl členům AS VUT rozeslán, 
navrhl Prof. Němeček, aby byl schválen podmíněně (jako tomu bylo u vnitřních předpisů FP 
a FA). Návrh Statutu FAST bude co nejdříve rozeslán všem senátorům. Jestliže kterýkoliv ze 
členů AS VUT vznese do 14ti dnů ode dne rozeslání materiálu vůči němu připomínku, nena-
bude schválení Statutu FAST platnosti.  
Členové AS VUT souhlasili a proto bylo přistoupeno k hlasování o podmíněném schválení 
předloženého předpisu. 

Hlasování o podmíněném schválení Statutu FAST 
Kdo souhlasí s podmíněným schválením návrhu Statutu FAST? 
Pro - 17 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 

UAS 5 
Akademický senát VUT schválil podmíněně návrh Statutu FAST. Schválení AS VUT nabude 
platnosti, jestliže do 14ti dnů ode dne rozeslání návrhu nebudou ze strany členů AS VUT 
vzneseny žádné připomínky.  
 
Ad 6) Projednání možnosti revokace usnesení  AS VUT ve věci ceny pozemků 
Prorektor Hobst úvodem přednesl doplňující informace, které AS VUT na svém minulém 
zasedání žádal. Promítl na fólii Cenovou mapu m. Brna v zájmovém území, ve které jsou ce-
ny pozemků uvedeny za 290,- Kč/m2. Dále promítl mapu rozvojového území VUT, kde se 
v budoucnu předpokládá, že bude probíhat výstavba. Pozemky, které bude muset VUT vy-
koupit jsou většinou ve vlastnictví soukromníků. Bude nutné vypracovat znalecké posudky 
a dle těchto posudků se soukromníky jednat. Proto byla stanovena předběžná cena asi 1 000 
Kč/m2 (dle druhu porostů narůstá cena pozemku).  
Rektor Vavřín sdělil, že dle jeho názoru je nutné pohlížet na odprodej pozemků ze širšího 
hlediska. Jedná se o pozemky, které bude VUT v budoucnosti využívat – příjezdová komuni-
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kace z ulice Hradecké do areálu Purkyňovy 118. Proto žádá AS VUT o revokaci přijatého 
usnesení a doporučuje přijmout kompromis - odprodat pozemky za cenu 650,- Kč/ m2.  
Studenti zastoupení v AS VUT informovali o jejich uskutečněné schůzce se zástupci Českého 
technologického parku Brno dne 18. října 1999 v areálu ČTPB. Studenti byli na tomto jednání 
seznámeni se současným rozvojovým programem a možnostmi spolupráce mezi ČTPB 
a VUT v Brně. Zástupci ČTPB chtějí uskutečnit v nejbližším možném termínu schůzku se 
všemi členy AS VUT. 
Následovala diskuse členů AS VUT, v jejímž závěru doporučili Prof. Hlavenka a Mgr. Božek 
revokaci usnesení UAS 2 z jednání AS VUT ze dne 29. června 1999 a přistoupení na odprodej 
pozemků za cenu 650,- Kč/m2.  AS VUT po diskusi podal následující návrh na usnesení: 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT v zájmu dobrých vztahů mezi VUT a městem Brnem revokuje své 
usnesení UAS 2 z jednání AS VUT ze dne 29. června 1999 a souhlasí s tím, aby pozemky 
v k. ú. Královo Pole (u Technoparku) byly prodány za cenu 650,- Kč/m2.  
Hlasování: 
Kdo souhlasí s tímto návrhem? 
Pro - 13 hlasů 
Zdržel se hlasování – 4 hlasy 
Proti – 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 

UAS 6 
Akademický senát VUT v zájmu dobrých vztahů mezi VUT a městem Brnem schválil revo-
kaci svého usnesení UAS 2 z jednání AS VUT ze dne 29. června 1999 a souhlasí s tím, aby 
pozemky v k. ú. Královo Pole (u Technoparku) byly prodány za cenu 650,- Kč/ m2.  
 
 
Ad 6) Informace rektora Vavřína 
!"Rektor informoval, že v  současné době probíhá stěhování rektorátu z Kounicovy 67a do 

zrekonstruované budovy na ul. Antonínské. Příští zasedání AS VUT již bude probíhat 
v této nově zrekonstruované budově.  

!"Dále inoformoval o průběhu hodnocení dohody mezi rektorem a děkanem FaVU. Po zpra-
cování kompletního materiálu výsledek hodnocení obdrží všichni členové AS VUT.  

 
 
Ad 7) Projednání návrhu Ing. Kozáka ve věci přiznání funkčních příplatků  
         členům AS  
Rektor Vavřín sdělil, že vedení VUT podporuje přiznání funkčních příplatků členům AS, 
vzhledem k velké náročnosti  jejich práce. Ing. Zmrzlý požádal písemně předsedy fakultních 
senátů o stanoviska AS fakult k tomuto návrhu. Vzhledem k tomu, že písemná odpověď ze 
všech fakult nebyla doručena, informovali přítomní senátoři ústně. Návrh nebyl zatím na 
všech fakultách projednán. AS FEI v diskusi hovořil o rozporu na jejich fakultě, kde jsou se-
nátoři hodnoceni započitatelnými hodinami do úvazku. Celkové stanovisko FEI bylo mírně 
pozitivní. Na zasedání AS FSI se dlouho diskutovalo o jiné formě hodnocení (senátoři, kteří 
se nezúčastňují zasedání by neměli příplatek dostávat). Nakonec AS FSI tento návrh většinou 
hlasů nepřijal, neboť se domnívá, že se jedná o čestnou funkci.  
AS FAST nepřijal k návrhu žádné stanovisko, za problematickou považuje otázku hodnocení 
studentů, kterou je třeba dořešit. 
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AS FP návrh neprojednával,  Prof. Němeček sdělil svůj názor, že návrh je naprosto regulérní 
a doporučil jej. Pokud se týká studentů, je řešitelný formou mimořádného stipendia. Mecha-
nismus, který bude přijat v celoškolském senátu, je možné fakultám pouze doporučit. 
Ing. Zmrzlý požádal členy AS VUT o vyjádření k tomuto návrhu již na dnešním zasedání, aby 
jím nezatížil nově zvolený senát. Členové AS VUT s tímto návrhem souhlasili a bylo přistou-
peno k hlasování.  
Hlasování: 
Kdo souhlasí s tím, aby výkon funkce členů akademických senátů byl honorován formou 
funkčních příplatků? 
Pro – 14 hlasů 
Zdržel se hlasování - 3 hlasy 
Proti – 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 

UAS 7 
Akademický senát VUT schválil návrh senátora Ing. Kozáka, aby činnost členů AS byla zařa-
zena do funkčních příplatků. Na základě tohoto rozhodnutí vyplývá nutnost novelizace mzdo-
vého předpisu VUT. 
 
 
Ad 8) Informace předsedy volební komise pro volbu kandidáta na jmenování  
         rektorem Ing. Zlámala o přijatých návrzích kandidátů 
Ing. Zlámal informoval přítomné senátory o prodloužení termínu podávání návrhů kandidátů 
na jmenování rektorem do pátku 29. října 1999 do 12:00 hodin. Návrh podal předseda AS 
VUT na základě žádosti několika AS fakult, které z časových důvodů nestihly projednat na 
jednáních svoje návrhy.  
Ing. Zlámal dále sdělil předběžně dohodnuté termíny konání volebních shromáždění, které 
zatím nejsou pevně stanoveny a budou průběžně upřesňovány. Přesná data budou oznámena  
AS VUT. 
Předseda volební komise byl seznámen s požadavky kladenými na kandidáty na jmenování 
rektorem. Prezentace kandidátů na rektory bude postavena na volebním programu kandidátů, 
následně proběhne diskuse. Zasedání budou řídit členové volební komise.Volební programy 
jednotlivých kandidátů budou známy akademické obci před volebními shromážděními.  
Na závěr Ing. Zlámal podal informaci o dosud podaných návrzích: 
AS FSI a FT – navržen Prof. Vrbka 
AS FP a FaME  - navržen Prof. Němeček 
Prof. Němeček vznesl připomínku k prodloužení termínu předkládání návrhů, která je dle jeho 
názoru porušením původních pravidel. Mgr. Božek konstatoval, že k chybě došlo v okamžiku, 
kdy AS VUT schválil volební komisi, ale nevydal přesné organizační pokyny. Znamená to 
poučení propříště, že organizační pokyny, které jsou dány Statutem VUT, musí být podrobné, 
včetně termínů tak, aby nebyly opomenuty předkládací lhůty pro jednání AS fakult.  
 
 
AS 8) Různé 
!"Doc. Münsterová informovala o průběhu jednání RVŠ, které se konalo dne 21. října 1999. 

#"Byla zde projednávána informace ředitele finančního odboru MŠMT Kopřivy o podání 
návrhů MF a MPSV na změny, které se týkají udělování dotací veřejným VŠ 
a vrácení mzdové politiky VŠ do státního mzdového tarifu. K projednání změn nezvo-
lili ČKR ani RVŠ, ale odborovou organizaci. Rozprava RVŠ byla nesouhlasná a bylo 
přijato usnesení podporující MŠMT ČR, které se proti těmto snahám ostře ohradilo.  
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#"Novelizace Statutu RVŠ - připomínky ke statutu vznesla pouze legislativní komise 
RVŠ, ze strany vysokých škol vyslovil svoje stanovisko pouze AS VUT. Vzhledem 
k tomu, že návrhy na nové členy předsednictva RVŠ již byly podány, bylo navrženo 
předat připomínku AS VUT nově zvolenému předsednictvu RVŠ s upozorněním, že 
je třeba se tímto návrhem zabývat. Návrh na neslučitelnost člena předsednictva RVŠ 
byl  podpořen zástupci VŠB – TU Ostrava a VŠE Praha. Zásadní odmítnutí bylo ze 
strany Vojenské akademie v Brně, která tento návrh považuje za nepřípustný zásah do 
suverenity akademického senátu VŠ.  

#"Doc. Zbořil informoval o probíhajících volbách do akademických senátů fakult a AS 
VUT. Volby zatím proběhly na FP, FA a FEI.  

!"Prof. Němeček informoval o volbách děkana Fakulty podnikatelské, které se uskuteční 
dnes ve 13:00 hodin.  

!"Ing. Zmrzlý požádal členy AS VUT, aby zaslali připomínky k předloženému konceptu 
závěrečné zprávy AS VUT. Prof. Němeček navrhl doplnit návrh zprávy o informaci, že 
tento senát řídil předseda Ing. Zmrzlý, za jehož působení AS VUT plnil svoji funkci a do-
sáhl významných výsledků. Senátoři požádali Prof. Němečka, aby doplnění zpracoval. 

!"Doc. Lhotáková a Doc. Münsterová vyjádřily poděkování tajemnici Cardové vzhledem 
k náročnosti a objemu vykonané práce pro AS VUT a při zajišťování administrativních 
činností  pro členku předsednictva RVŠ. 

 
 
Poslední zasedání současného AS VUT se bude konat v pátek dne 12. listopadu 1999 
v 8.00 hodin v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 (1. patro).  
 
Ustavující zasedání nově zvoleného AS VUT se předpokládá v pátek dne 12. listopa-
du 1999 v návaznosti na závěrečné zasedání odstupujícího AS VUT v zasedací míst-
nosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1. (1. patro). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Simeon Zmrzlý, CSc. 
předseda AS VUT v Brně 

 
 
 
Zapsala:  Jarmila Cardová 
 
 
 


